

Title (en)

Apparatus for displaying and dispensing articles like containers, lids or similar articles.

Title (de)

Vorrichtung zum Zurschaustellen und Ausgeben von Gegenständen wie z.B. Behältern, Deckel od. dgl.

Title (fr)

Dispositif de présentation et de distribution d'objets quelconques tels que par exemple des récipients, des couvercles ou des objets analogues.

Publication

**EP 0483018 A1 19920429 (FR)**

Application

**EP 91402870 A 19911025**

Priority

FR 9013253 A 19901025

Abstract (en)

The present invention concerns a device for displaying and dispensing any type of article. This device essentially comprises a receptacle (1) in which stacked articles may be kept and from which they can be extracted one by one, this receptacle being nestably fitted in a removable manner to the top part of a support (2) in such a way as to leave, between the bottom part of the receptacle (1) and the top part of the support (2), a clear space providing access to the articles in order to extract them from the receptacle (1). This device applies in particular to the display and dispensing of containers and of lids for these containers. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de présentation et de distribution d'objets quelconques. Ce dispositif comprend essentiellement un réceptacle (1) dans lequel peuvent être retenus des objets empilés et d'où ils peuvent être extraits un à un, ce réceptacle étant monté emboîté et amovible sur la partie supérieure d'un support (2) de façon à laisser entre la partie inférieure du réceptacle (1) et la partie supérieure du support (2) un espace libre procurant un accès aux objets pour les extraire du réceptacle (1). Ce dispositif s'applique notamment à la présentation et à la distribution de récipients et de couvercles pour ces récipients. <IMAGE>

IPC 1-7

**A47F 1/08; B65B 43/44**

IPC 8 full level

**A47F 1/08 (2006.01); B65B 43/44 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A47F 1/08 (2013.01); B65B 43/44 (2013.01)**

Citation (search report)

- [X] GB 1058563 A 19670215 - DOW CHEMICAL CO
- [X] US 3433545 A 19690318 - RAINY DON ELMO [US]
- [Y] GB 969871 A 19640916 - ARTISTIC WOODWORK LTD
- [A] FR 1587016 A 19700306

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0483018 A1 19920429; FR 2668449 A1 19920430**

DOCDB simple family (application)

**EP 91402870 A 19911025; FR 9013253 A 19901025**